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Protokoll Alpina rådet 121205 
 
Ulf Lidberg  Niklas Carlsson 
Lars Melin  Anders Sundquist 
Ulf Olofsson  Janne Brattström 
Martin Söderberg Karin Sundberg 
Janne Klein (ej närvarande) Lasse Kjällberg 
Tom Pietilä 
 

1. Föregående protokoll 
Inget att notera 
 

2. Beslut 
- FD,AC & RT går igenom och reviderar arbetsbeskrivningar för AC och RT för beslut vid nästa AR-
möte. 
- AR kontaktar berörda för att materialet i utvecklings- och utbildningstrappan synkroniseras med 
arbetet med kravprofiler och ”den alpina utvecklingsmodellen”. JB och UL ansvariga 
- Johan Hyllienmark bör vara adjungerad vid AR´s möten för att informera om utbildning. 
- Uppdra till Senior- och Juniorgrupp att se över tävlingssystem för junior och senior 
- Alpina Rådet ska inte ha medlemmar som samtidigt är tjänstemän i SSF 
    

3. Information RIG-dimensionering 
Diskussion om RIG dimensionering inför kommande period med start 2014. Ambition att 
genomföra möte med RIG under januari 2013. Vad är ambitionsnivå, framtid etc.  Beslut om 
dimensionering i slutet av juni 2013.  
Bakgrund för eventuell omorganisering av RIG, Sverige halkar efter på herrsidan, våra konkurrenter 
har systematiska program från tidig ålder. 
RIG har fungerat sedan 1972 i princip på samma sätt. SSF vill se över avtalen med t ex möjlighet till 
sommarundervisning. ”Utbildning som kommer till den aktive istället för den aktive kommer till 
utbildningen” Bättre anpassning mellan utbildning och idrott. Stor skadefrekvens på våra RIG, 
undersöka möjlighet till bättre rehabiliteringsstöd. Försöka öka resurser till rehabilitering och fysisk 
träning på RIG. Undersöka anställningsformer som ger ökad möjlighet till jobbrotation.  
Fördel med friskola är att de är duktiga på distansundervisning men det är svårare att hitta pay-off 
med skidgymnasium för friskola.  
Alpina Rådet vill informeras om den pågående processen för att kunna bidra i debatten. Alpina 
Rådet ska inte styra dimensioneringsprocess. Styrelsen får besluta hur informationen ska hanteras 
 

4. Lägesrapport SSF   
Avtackning av Tommy B i samband med Skidskytte i Östersund.  
Alpin- resp. längdchef fungerar mycket bra. 
 

5. Lägesrapport Landslagen    
a. Verksamhet 

Damlaget har bra framgångar i SL och mindre bra i GS/SG/DH 
Maria PH är tillbaka efter skada. Hennes SL är bra med GS fungerar något sämre 
Damernas EC/Juniorlaget har haft bra framgångar på EC i Norge och Sverige. Bra bredd i 
laget. 
Herrlaget, bra öppning i Levi. Bra topp men sämre i mellanskiktet 
Douglas Hedin ett utropstecken i fart. Hans fortsätter rehabilitering efter skada. 
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b. FoU 
Micke Svarén på Vintersportcentrum har ett mindre projekt att ”Nyttja kraften optimalt” 
Oskar Larsson, ”Ryggprojekt” 
Utvecklingstrappan, åkare junior och uppåt. Klart dokument till hösten 2013 

c. Ekonomi (budget/utfall) 
Ekonomin ser tillfredställande ut. Större avstämning i slutet av januari som avgör vårens 
aktiviteter. 
 

6. Lägesrapport Nationell verksamhet 
a. Ekonomi (budget/utfall)  

Sämre utfall än budgeterat. Större avstämning i december för att planera vårens 
aktiviteter. Stor osäkerhet på utbildningssidan vad gäller budgeterade intäkter. 
Budgetprocessen ska starta i januari 2013 och Alpina Rådet ska vara delaktiga. AR’s roll är 
att vara strategiska i budgetarbetet 

b. Skiduniversitetet   
Planering och avstämning med Janne Brattström varje vecka. Janne Brattström ska träffa 
tränare på Universitetet vecka 50. Önskemål från Alpina Rådet att kontrollera hur 
studierna för de aktiva fungerar. 

c. Skidgymnasier 
Janne Brattström har besökt alla RIG. Arbeta för att ha ett fysiskt möte och ett 
telefonmöte istället för två fysiska möten. Spar tid och pengar. 
JB planerar att besöka NIU skolor. 
NIU i Sollefteå tar inte in fler aktiva from hösten 2013, nuvarande elever får fullfölja sin 
utbildning. SSF har skrivit till skolledning/kommun och stöttat NIU i Sollefteå. 

d. Utbildning 
Utbildningstrappan, Hur alpina åkare utbildar sig. JH är ansvarig. Ska presenteras på 
Skidkonventet i Åre i maj. 
Utvecklings- och utbildningstrappan bör synkroniseras  

e. Tävlingsplanering 
Tävlingsverksamheten fungerar bra. Bra snöläge och därmed får inställda tävlingar. 
Arbetet med stomprogram 2013-2014 startar vecka 50   

f. Ungdomsverksamheten  
Regiontränarna har genomfört barmark- och skidläger. Skolningsläger 1 14-18/12 i 
Klövsjö. 4 grupper med en regiontränare och gymnasietränare som ansvarig. Program 
utifrån skolningslägrets tanke. RIG tränare som ledare och SSF betalar. NIU tränare är 
inbjudna på egen bekostnad. 
Cloetta Skistar läger i Lindvallen 7-9/12. JB och LM är med.  
 

7. Lägesrapport arbetsgruppernas arbete 
a. Barn & Ungdom   

Gruppen fungerar bra. Återkommer med förslag om fart bland ungdomar. Råmaterial 
skickas till Alpina Rådet för internt bruk 

b. Junior & Senior   
Gruppens medlemmar ska förankras i regionerna, därefter ska gruppen utse en 
sammankallande. Karin ansvarig 

c. Regelgrupp 
Reglerna publicerades inom tidsramen   

d. Utbildningsgrupp 
Styrdokument klart och publicerade med övriga på hemsidan.   
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Övriga frågor: 
a.  Styrdokument bl.a. RT+TJM  
NC, LK, JB kontrollerar styrdokumenten.  AR ska vara delaktiga i allas arbetsbeskrivningar 
b.  Beslutspunkt AC´s roll i AR 
LK är inte närvarande som medlem i AR under den tid han är anställd som Alpin Chef. LK´s plats 
kvarstår och tillsätts inte av ny rådsmedlem under mandatperioden.  
c.  AR´s programförklaring/syn på tävlingssystem   
Junior & Senior-gruppen ska uppdras att göra en översyn av tävlingssystemet. 
d.  Beslutet om College-serie  
Räknas i samband med Sverige Cup. RIG tränare ansvarig för sammanställning 
e. B&U´s uppdrag om fart. 
Se under Barn &  Ungdom 
f. Ungdoms-OS 
Ungdoms OS arrangeras vart fjärde år. Nästa 2016 i Lillehammer. Sverige representerar på 
Ungdoms OS men inte på European Youth Olympic Festival som arrangeras vart annat år. SOK 
betalar inte EYOF och stöder SSF´s beslut att inte delta. 

Nästa möte 
6/2 2013 kl. 09.00 Telefonmöte 

 Möte i januari när budgetprocess startar. Nytt datum kommer. 
  
 


